

Orders of the Day

Thursday, 13th February, 1986

No. 1.

19th December—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Stanbury, seconded by the Honourable Senator Petten, for the third reading of the Bill S-2, intituled: "An Act to amend and consolidate the laws prohibiting marriage between related persons",

And on the motion in amendment thereto of the Honourable Senator Flynn, P.C., seconded by the Honourable Senator Bélisle, that the Bill be not now read the third time but that it be amended as follows:

1. Strike out paragraphs (a), (b) and (c) of subclause 2(2) and substitute the following:

“(a) lineally by consanguinity or adoption, or

(b) as brother and sister by consanguinity, whether by the whole blood or by the halfblood.”

2. Strike out subclauses 3(2) and (3) and substitute the following:

“(2) A marriage between persons who are related in the manner described in paragraphs 2(2)(a) or (b) is void.”—(*Honourable Senator Neiman*).

No. 2.

12th February—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Doyle, seconded by the Honourable Senator David, for the second reading of the Bill C-65, intituled: "An Act to amend the Royal Canadian Mounted Police Act and other Acts in consequence thereof".—(*Honourable Senator Frith*).

No. 3.

12th February—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Simard, seconded by the Honourable Senator David, for the second reading of the Bill C-80, intituled: "An Act to amend the Excise Tax Act and the Excise Act and to amend other Acts in consequence thereof".—(*Honourable Senator Leblanc (Saurel)*).

No. 4.

22nd January—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Tremblay, seconded by the Honourable Senator Murray, for the second reading of the Bill C-70, intituled: "An Act to amend the Family Allowances Act, 1973".—(*Honourable Senator Thériault*).

Ordre du jour

Le jeudi 13 février 1986

N° 1.

19 décembre—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Stanbury, appuyé par l'honorable sénateur Petten, tendant à la troisième lecture du Projet de loi S-2, intitulé: «Loi modifiant et unifiant le droit interdisant le mariage entre personnes apparentées»,

Et sur la motion en amendement de l'honorable sénateur Flynn, C.P., appuyé par l'honorable sénateur Bélisle, que le projet de loi ne soit pas lu la troisième fois maintenant, mais qu'il soit modifié de la façon suivante:

1. Remplacer les alinéas 2(2)(b) et c) par ce qui suit:

«(b) en ligne collatérale, par consanguinité, il s'agit de frère et sœur ou de demi-frère et demi-sœur.»

2. Remplacer les paragraphes 3(2) et (3) par ce qui suit:

«(2) Un mariage entre personnes apparentées prohibé par l'alinéa 2(2)(a) ou b) est nul.»—(*L'honorable sénateur Neiman*).

N° 2.

12 février—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Doyle, appuyé par l'honorable sénateur David, tendant à la deuxième lecture du Projet de loi C-65, intitulé: «Loi modifiant la Loi sur la Gendarmerie royale du Canada et d'autres lois en conséquence».—(*L'honorable sénateur Frith*).

N° 3.

12 février—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Simard, appuyé par l'honorable sénateur David, tendant à la deuxième lecture du Projet de loi C-80, intitulé: «Loi modifiant la Loi sur la taxe d'accise et la Loi sur l'accise et modifiant d'autres lois en conséquence».—(*L'honorable sénateur Leblanc (Saurel)*).

N° 4.

22 janvier—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Tremblay, appuyé par l'honorable sénateur Murray, tendant à la deuxième lecture du Projet de loi C-70, intitulé: «Loi modifiant la Loi de 1973 sur les allocations familiales».—(*L'honorable sénateur Thériault*).